
 
 

IMPORT AV NÖTKREATUR 

Vi importerar mycket få levande nötkreatur till Sverige. På mjölksidan råder en överenskommelse 

genom mejeriernas kvalitetsavtal att inga djur får importeras till svenska mjölkbesättningar. Vi har 

alltså inte haft import av mjölkrasdjur på över 20 år till Sverige. Inte heller på köttrassidan är import 

vanligt och bland de etablerade köttraserna förekommer det i stort sett inte. Den import som sker 

handlar nästan uteslutande om nya eller relativt nyetablerade raser såsom Dexterkor och Galloway. 

Dessa djur har i stor utsträckning Danmark som ursprungsland. Det förekommer också import av mer 

exotiska djurslag som bison eller jak. Att importsiffrorna är så låga och att vi i stort sett inte 

importerar djur från länder utanför norden är en smart och medveten strategi för att bibehålla vårt 

goda hälsoläge. SDS huvudbudskap är att import av embryo och sperma är det säkraste sättet att 

tillföra ny genetik till Sverige. 
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